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Solceller på Ishallen Farsta IP -  (Ärende 9  FSK 2023/378) 
 
Frågor gällande installationer av solceller: 
 

- Kommer förstärkningarna av ishallens tak för att klara belastningen av solceller 
medföra ökade kostnader utöver de som blir om man endast genomför de 
nödvändiga åtgärderna för att möta de nya ålagda kraven på hållfasthet för snö, och i 
så fall hur stora kostnader då ? 

 
- Vilka resultat kommer att uppnås ur perspektiv av kostnadsbesparing och  

utsläppsreducering relaterat till installation av solceller på taket ? 
 

- Inom vilket tidsperspektiv förväntas installationen av solceller kunna räknas hem, 
detta speglat mot ekonomi och utsläppsreducering ? 
 

- Till vad avses energin från solcellerna användas ? 
 

- Hur fördelas effektuttaget över året ? 
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